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نبردی دشوار در انتظار الهلال 
و رقابت تنها نماینده ایران در قطر

الهلال عربســتان سعودی 
روز دوشــنبه تــلاش خود را 
برای کســب پنجمین عنوان 
قهرمانان  لیــگ  در  قهرمانی 

آسیا از سر خواهد گرفت.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از رویتــرز، بیش از یک هفته 
پس از نایب قهرمانی در جام 
جهانی باشــگاه ها، الهلال باید رقابت های خود را در لیگ قهرمانان آســیا از سر 

بگیرد.
تیم شــهر ریاض که چهارمین عنوان قهرمانی آسیایی خود را در سال ۲۰۲۱ 
به دست آورد، یک شنبه گذشته در مراکش با نتیجه ۵ بر ۳ مغلوب قهرمان اروپا 
شــد و این هفته به دوحه سفر کرد، جایی که یک چهره آشنا برابر این تیم قرار 

خواهد گرفت.
لئوناردو ژاردیم، ســرمربی شباب الاهلی به استقبال الهلال خواهد رفت. این 
مربی ســابقه حضور در الهلال را دارد و همین باعث جذابیت بازی خواهد شد. 
این مربی پرتغالی بود که با پیروزی مقابل پوهانگ اســتیلرز کره جنوبی، الهلال 
عربستان را به چهارمین عنوان قهرمانی خود در سال ۲۰۲۱ رساند اما سرمربی 

پیشین موناکو سه ماه بعد الهلال را ترک کرد.
او در ادامه  با شباب الاهلی در دوبی قرارداد امضا کرد و اکنون دیدار حساسی 
با الهلال در پیش دارد. باشــگاه عربســتانی به دنبال افزایش سلطه خود بر قاره 
است و شباب الاهلی نیز امیدوار اســت بتواند با تجربیات سرمربی خود الهلال 

را شکست دهد.
الهلال که در حال حاضر توســط رامون دیاز آرژانتینی هدایت می شود، یکی 
از هشت تیم غرب آسیا خواهد بود که برای حضور در فینال می جنگند. اوراوا رد 

دایموندز ژاپن پیش از این حضور در دیدار نهایی را قطعی کرده است.
الهلال یکی از سه تیم عربســتانی است که برای مرحله حذفی به قطر سفر 

می کند و الشباب و الفیصلی نیز در مرحله یک هشتم نهایی حضور دارند.
الفیصلی روز دوشــنبه  با فولاد ایران، یکی از تنهــا دو نماینده ایران روبه رو 
می شود که توانست به دور حذفی راه یابد.  پس از ممانعت از حضور پرسپولیس 
و استقلال به دلیل مشکلات مجوز تنها دو تیم از ایران در رقابت ها حضور داشتند 

و فولاد توانست صعود کند.
الشباب عربستان با حضور ستاره خود اور بانگا هافبک سابق آرژانتین، تلاش 
خواهد کرد تا نســف قارشــی ازبکســتان را  حذف کند و به مرحله یک چهارم 

نهایی برسد.
الدحیل  نیــز باید با دیگر تیم قطری یعنی الریان روبه رو شــود. تیم هرنان 
کرسپو با ۴ امتیاز نسبت به نزدیک ترین رقیب خود یعنی العربی در صدر جدول 
رده بندی لیگ قطر قرار دارد و الریان با ۲۱ امتیاز فاصله نســبت به صدر در رده 

نهم جدول ۱۲ تیمی قرار دارد.
تیم ها در مرحله یک هشــتم نهایی روزهای یک شــنبه و دوشنبه در قطر به 
مصاف هم می روند و قرعه کشــی دیدارهای مرحله یک چهارم نهایی سه شنبه 

انجام می شود.
برنامه کامل بازی های مرحله یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به شرح 

زیر است: 
۴ ۱ و ۱۵ بهمن ۱۴۰۱/ منطقه غرب

الهلال عربستان - شباب الاهلی امارات
الشباب عربستان - نسف قارشی ازبکستان

الدحیل قطر - الریان قطر
الفیصلی عربستان - فولاد ایران.

واکنش فرهاد مجیدی به هفتمین شکست تیمش
ســرمربی ایرانی اتحاد کلباء تیمش را مستحق شکست در دیدار برابر العین 

نمی داند.
به گزارش ایسنا و به نقل از کوره، اتحاد کلباء در نیم فصل دوم لیگ امارات با 

هدایت فرهاد مجیدی نتایج خوبی کسب نکرده است.
تیــم اماراتــی در ۸ بازی اخیر خود با هدایت فرهاد مجیــدی تنها دو بار به 
پیروزی دست پیدا کرده است. اتحاد کلباء در هفته هفدهم لیگ امارات از العین 

پذیرایی کرد و با نتیجه ۳ بر دو شکست خورد.
فرهاد مجیدی در نشســت خبری بعد از بازی تیمش را مستحق شکست در 
این بازی ندانست. او گفت: ما مستحق شکست در این بازی نبودیم. در بسیاری 
از دقایق بازی بهتر از حریف بودیم اما در نهایت شکست خوردیم. باید این بازی 

را فراموش کرد و روی دیدارهای بعدی تمرکز کرد.
و اما ربروف، ســرمربی العین بعد از بازی گفت: بازی آسانی برابر اتحاد کلباء 
نداشــتیم. آن ها تیم خوب و منظمی بودند و سه امتیاز مهم را به دست آوردیم. 
بــا این پیروزی در جمع مدعیان قهرمانی باقی ماندیم. به نظرم میل به پیروزی 
بازیکنــان العین در این بازی هم نتیجــه داد و در نهایت در آخرین لحظات گل 
پیروزی را به ثمر رســاندیم. اتحاد کلباء در فصل جاری با هدایت فرهاد مجیدی 
۱۷ بازی در لیگ امارات انجام داده اســت که نتیجه آن ۷ پیروزی، ۷ شکست و 
سه تســاوی بوده است تا در رده هشتم جدول رده بندی قرار گیرد این درحالی 
اســت که العین تیم پیشین فرهاد مجیدی در دورن بازیگری در رده سوم جای 

دارد و با صدر تنها دو امتیاز اختلاف دارد.
این تیم در جام ریاست امارات هم با شکست برابر حریف خود حذف شد.

جسد کریستین آتسو در ترکیه پیدا شد
جسد بازیکن پیشین چلسی از زیر آوار زلزله ترکیه یافت شد.

به گزارش ایســنا و به نقل از championat، جسد کریستین آتسو، مهاجم 
تیم »هاتای اسپور« که پیش از این برای چلسی بازی می کرد، زیر آوار در ترکیه 
پیدا شد. ایجنت این بازیکن فوتبال در توییتر خود این خبر را اعلام و تایید کرد.
از زمــان آغاز زمین لرزه های ویرانگر ترکیه در هفته گذشــته، در مورد محل 
نگهداری و وضعیت آتسو خبری در دسترس نبود. پیش از این نمایندگان هاتای 
اسپور اعلام کرده بودند که این بازیکن فوتبال قصد داشت این باشگاه ترکیه ای 
را ترک کند. آتسو هنگام مرگ ۳۱ سال داشت. این بازیکن تیم ملی غنا در طول 
دوران حرفه ای خود موفق شد برای تیم های چلسی ، اورتون، نیوکاسل، بورنموث، 
پورتو، مالاگا اسپانیا و سایر باشگاه ها بازی کند. آتسو در سپتامبر ۲۰۲۲ به هاتای 

اسپور ترکیه پیوسته بود.

آزادی بیان رانندگان فرمول یک محدودتر شد
فدراسیون جهانی اتومبیلرانی از وضع قوانین جدید در این رشته  خبر داد که 

با واکنش شدید رانندگان رو به رو شده  است.
به گزارش ایســنا، فدراسیون جهانی اتومبیلرانی )FIA( می خواهد رانندگان 
فرمول یک را از اظهار نظر سیاســی، مذهبی و ایدئولوژیک در طول مسابقات و 

هم چنین سایر فعالیت ها در مسیر مسابقه منع کند.
در ماه های گذشته، FIA قوانین خود را به روز کرد. طبق این قوانین رانندگان 
فرمول ۱ باید برای اظهار نظر سیاســی، مذهبی و شخصی مجوز دریافت کنند. 

این اقدام به شدت مورد انتقاد رانندگان و فعالان حقوق بشر قرار گرفته است.
لوییــس همیلتون، قهرمان هفت دوره جهــان در این باره می گوید که هیچ 
چیز مانع از صحبت کردن او در مورد مسائل مهم اجتماعی یا سیاسی نمی شود.

رانندگان فرمول یک اظهار کردنــد که FIA با رانندگان مانند دانش آموزان 
مدرسه رفتار می کند!

 FIA با وجود انتقادات و نارضایتی ها، راهنمای قوانین بی طرفی، در وب سایت
منتشر شده و بین ۱۰ تیم فرمول یک توزیع شده است.

 در این بیانیه آمده اســت: شرکت کنندگان می توانند نظرات خود را در مورد 
مسائل سیاسی، مذهبی یا شخصی حین و بعد از مسابقه، در قالب قانون منتشر 

شده بیان کنند.
 در این بیانیه افزوده شده است: از شرکت کنندگان انتظار می رود هنگام بیان 

نظرات خود به قوانین قابل اجرا و ارزش های FIA احترام بگذارند.
 بــه عنوان مثــال، اظهارنظرهای مربوط به »هر گونه درگیری مســلحانه یا 
اختلاف سیاسی بین ملت ها، مناطق، ادیان یا جوامع« نقض قوانین FIA خواهد 

بود. با این حال، رانندگان مجاز به نمایش نمادهای مذهبی هستند.
سخنگوی FIA توضیح داد که این سازمان می خواهد از بی طرفی در لحظات 
کلیدی در تمام مسابقات اتومبیلرانی مانند تزیین سکو و پخش سرودهای ملی 

اطمینان حاصل کند. مسابقات فرمول ۱ از ۵ مارس در بحرین آغاز خواهد شد.

نگاه

اخبار کوتاه

پیشکسوت فوتبال ایران می گوید فدراسیون فوتبال نباید 
خودخواهانه در خصوص انتخاب سرمربی تیم ملی تصمیم 
بگیرد و باید از صاحب نظران این حوزه درخواست کمک 

کند.
ابراهیم قاسمپور، پیشکسوت فوتبال ایران در گفت وگو با 
ایسنا درباره انتخاب ســرمربی تیم ملی و بحث ایرانی یا 
خارجی بودن جانشــین کی روش اظهار کرد: به نظر من 
اگر یک مربی خارجی خوب که کارنامه و سابقه مشخصی 
دارد بیاوریم، بهتر است اما متاسفانه فدراسیون ورشکسته 
و بی پولــی داریم که طبیعتا نمی تواند چنین هزینه هایی 
انجام دهد. مربی خارجی خوب، هزینه کردن می خواهد و 
شــما باید تمامی امکانات را برایش فراهم کنید و با توجه 
به آن چه مدیریت فوتبال ایران انجام داده، چنین چیزی 
محتمل نیست و به نظرم استفاده از مربی ایرانی، راه حل 

منطقی تری برای فوتبال ما در این مقطع است.
وی ادامه داد: اســتفاده از مربی داخلی هم مزایای خود را 
دارد. در جام جهانی دیدیدم که حداقل ۱۶ یا ۱۷ کشور، 
از مربیان داخلی اســتفاده کرده بود و نتیجه هم گرفتند. 
اســتفاده از مربی ایرانی، هم هزینه کمتــری دارد و هم 
اعتماد به نفس را در بین ســایر مربی ها برای رسیدن به 

نیمکت تیم ملی افزایش می دهد.
این کارشناس فوتبال درباره شانس نشستن امیر قلعه نویی، 
جواد نکونام و یحیی گل محمدی روی نیمک تیم ملی با 
توجه به عملکرد ضعیف آن ها در هفته های اخیر توضیح 
داد: من نمی خواهم اسم بیاورم که چه کسی باید هدایت 
تیم ملی را داشــته باشــد و چه کسی نباید. در خصوص 
انتخاب مربی ایرانی مهم که بلایی که سال ها قبل سر خود 
امیر قلعه نویی و علی دایی آوردند را نیاورند و به آن ها زمان 
دهند. همانطور که توانســتند به سرمربی خارجی هشت 
سال شامل سه جام جهانی و دو جام ملت ها فرصت دهند، 
باید در قبال مربی ایرانی هم همین کار را بکنند. مطمئنا 
اگر به مربیان داخلی هم زمان بدهند، حداقل نتایجی مثل 

کی روش خواهد گرفت.
او اضافه کرد: معیار ما هیچ وقت صعود به جام جهانی نبوده 
زیرا ما با یک  برنامه درست همیشه به جام جهانی صعود 

می کنیم ودر  دوره های بعدی کار را راحت تر هم می شود. 
در خصوص انتخاب سرمربی، فدراسیون نباید خودخواهی 
کنــد مثل آن چه که تاج پیش از جام جهانی انجام داد و 
خودســرانه کی روش را آورد. باید از خرد جمعی استفاده 
کنــد و از کارگروهی کمک بگیرد کــه تجربه فراوانی در 

این موضوع دارند.
قاســمپور در پایــان درباره فرصت کم فدراســیون برای 
انتخاب ســرمربی تیم ملی بیان کــرد: چنین چیزی در 
فوتبال و مدیریت فوتبال ما عادی شــده اســت. از دست 
دادن زمان، همیشه در فوتبال ما وجود داشته و متاسفانه 
مدیــران فوتبال ما نمی توانند در آن صرفه جویی کنند. یا 
توجه بــه زمان باقی مانده تا جام ملت هــا، آوردن مربی 
خارجی و شناخت از بازیکنان ایرانی، دیر است و بهتر است 
از مربی داخلی استفاده شود که فرصت تقریبا مناسبی هم 

برای کار کردن با بازیکنان دارد.
پیش از این عبدالله ویســی در گفت وگو با ایســنا درباره 
جدایی کارلوس کــی روش از تیم ملی فوتبال و عملکرد 
این مربی اظهار کرد: حضور مجدد کی روش در تیم ملی 

اشــتباه بود. بار اول آمد و حدود ۸ ســال در ایران بود و 
چند ســال اول یکسری کارها انجام داد و بعد از آن دیگر 
آن مربی که می خواستیم نبود. بیشتر درگیر حواشی بود 
تا اینکه به فکر فوتبال باشــد. این باعث شد به فوتبال ما 
آسیب بزند و نه تنها کمکی نکرد، بلکه عملکردش سودی 

برای ما نداشت.
او درباره کنار گذاشتن اسکوچیچ از هدایت تیم ملی گفت: 
او ســرمربی تیم ملی بود و زحمت کشید. با شانس، دعا، 
جادو یا به هر نحوی توانســت تیم ملی را به جام جهانی 
ببرد. بــه هر حال لایق هدایت تیم ملی بود و خدا هم ما 
را تنبیــه کرد. عملکرد ایــران از نظر فنی در جام جهانی 
به من ارتباطی نــدارد چون در آن لحظه مربی تیم ملی 
تشــخیص داده بود چنین تصمیمی بگیرد. البته آن تیم 
انگلیس بود نه مراکش. مراکش در جام جهانی مقابل همه 
تیم ها هجومی بازی می کرد و می رفت تا پیروز شود اما ما 

رفتیم که نبازیم.
ســرمربی ســابق ســپاهان درباره مطرح شــدن برخی 
گزینه های ایرانی برای هدایت تیم ملی فوتبال بیان کرد: 

این ها شایعات ژورنالیستی است. آدم های برخی از مربیان 
در رســانه ها آن ها را گزینه تیــم ملی می کنند. تیم ملی 
مسخره نیست که به دست هر کسی بدهیم. اخلاق، رفتار، 
شــخصیت و مدیریت مربی مهم اســت. تیم ملی مربی 
نمی خواهد بلکه یک مدیر با لیاقت و شایسته می خواهد. 
اینکه کسی را که ژورنالیست دارد و یک اسم را در فوتبال 
مطرح می کند و حمایت می شــود، بالا بیاوریم، توهین به 

مردم و تیم ملی است.
او اضافــه کرد: اگر می خواهیم فنی نگاه کنیم، باید نتایج 
یک مربی در لیگ را بررسی کنیم. بعد از آن ببینیم از نظر 
شخصیتی جایز است او را انتخاب کنیم یا نه. سرمربی ۸۰ 
میلیون ایرانی الکی نیســت. لطفا به مردم توهین نکنید. 
بــا تفکرات مردم بــازی نکنید. مردم باهوش هســتند و 

می فهمند چه کسی چه کاری انجام می دهد.
ویســی گفت: اگر می خواهیم مربی خارجی بیاوریم، باید 
کســی در فوتبال ما حضور پیدا کند که درخشان عمل 
کند. کی روش با دو تیم نتوانســت به جام جهانی برود و 
آمــد با ایران به جام جهانی رفت. برعکس همه دنیا عمل 

کردیم.
او دربــاره بحث جوانگرایی در تیم ملــی گفت: ابتدا باید 
ببینیم فدراســیون فوتبال در ایــن رابطه چه می خواهد. 
نظر کارشناســان بسیار مهم است. آیا ما جام می خواهیم 
یــا می خواهیم در آینده موفق شــویم. اگر به دنبال جام 
هستیم، نباید جوانگرایی کنیم. به نظر من با توجه به اینکه 
سال های زیادی است در آسیا قهرمانی نیاورده ایم، کسب 
این عنوان بهتر از آینده نگری اســت. می شود بعد از جام 
ملت ها به فکر جوانگرایی هم باشیم اما اکنون به نظر من 

باید به دنبال موفقیت در جام ملت ها باشیم.
ویسی در پایان درباره وضعیت خودش بیان کرد: متاسفانه 
اول فصل امســال به کمر درد دچار شدم و عمل جراحی 
کردم و چند ماه خانه نشین بودم اما اکنون شرایط خوبی 
دارم و آماده کار کردن هستم. اگر پیشنهادی داشته باشم 
به آن فکر می کنم. ان شــاءالله همه تیم هایی که زحمت 
می کشــند و با صداقت و با شــرافت کار می کنند موفق 

باشند.

تیم بانک شــهر به نمایندگی از ایران به عنوان قهرمانی 
هفتمین دوره رقابت های کشــتی آزاد جام باشــگاه های 

جهان دست یافت.
به گزارش مهر، هفتمین دوره رقابت های کشتی آزاد جام 
باشگاه های جهان با حضور ۶ تیم روزهای ۲۸ و ۲۹ بهمن 

ماه در سالن شهدای هفتم تیر تهران برگزار شد.
در دیدار فینال این مســابقات تیم های بانک شهر ایران و 
پادوبنی روسیه به مصاف هم رفتند که این رقابت با نتیجه 

۶ بر ۴ به سود نماینده کشورمان پایان یافت.
نتایج دیدار فینال رقابت های کشتی آزاد جام باشگاه های 

جهان به شرح زیر است: 
۵۷ کیلوگرم: احمد محمدنژادجوان ۹ - رامیز گامزاتوف ۵

۶۱ کیلوگرم: رضا اطری ۴ - مس لممختیخانوف ۱۰
۶۵ کیلوگرم: عبدالمجید گودیف ۹ - شــم یلممدوف ۸ 

)ضربه(
۷۰ کیلوگرم: ماگمادوف ۶ - او گنیژربایف ۳

۷۴ کیلوگرم: یونس امامی ۳ - تیمور بیژوف ۱
۷۹ کیلوگرم: علی سوادکوهی ۵ - اخ مدعثمانوف ۹
۸۶ کیلوگرم: حسن یزدانی ۱۰ - ارسلانباگایف صفر

۹۲ کیلوگرم: کامران قاسم پور ۱۱ - آس خابسعدالله اف 
صفر

۹۷ کیلوگــرم: محمدحســین محمدیــان ۱ - ماگومد 
کوربانوف ۴

۱۲۵ کیلوگرم: امیرحسین زارع ۱۰ - اریک جیف صفر
رئیس فدراسیون کشــتی گفت: یک نگاه ضد ورزش در 

بدنه وزارت ورزش وجود دارد که ما را اذیت می کند.
به گزارش ایســنا، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
پس از قهرمانی نماینده ایران در رقابت های کشــتی آزاد 

باشگاه های جهان و توصیه های فنی او به برخی ملی پوشان 
ایــران از روی ســکو، اظهار کرد: یک بحث حساســیت 
مسابقات است و یکی هم بحث نتایج است. من یک به یک 
بچه ها را آنالیز می کردم. از نظر آنالیز به هر حال خیلی از 
چیزها برای ما رو می شود چرا که به احتمال زیاد روس ها 
شهریورماه به مسابقات جهانی می آیند و کشتی می گیرند. 
حالا این که با پرچم بخواهند بیایند یا نه را ما نمی دانیم.

او افزود: این تیم نفرات اول و دوم روســیه بودند و همین 
شــرایط را ما هم داشــتیم. این هیجان من بیش تر برای 
شهریورماه اســت که خیلی برای ما مهم است اما نتیجه 
بانک شهر هم برای ما مهم بود. تیم خودمان است فرقی 
نمی کند هر تیمی که نماینده کشــورمان باشــد برای ما 
مهم است. بچه های اصلی ما کشتی گرفتند و حساسیت 

مسابقات بالا بود و ما هم لذت بردیم.
دبیر درباره توصیه های فنی خود به چند کشتی گیر ایران 
از جمله کامران قاسمپور در حین مبارزه فینال گفت:  به 
اندازه ای من با این بچه ها در اردوها هستم که در مسابقات 

ناخواسته از خودم درمی آیم)با خنده(.
دبیر در پاسخ به این سؤال که آیا او نیز قصد سرمربیگری 
تیم ملی را دارد؟ گفت: نه مربیگری یک حرفه است و من 
هیچی از آن بلد نیستم. آن هایی که در آن حرفه زحمت 
کشــیده اند باید باشــند و کار کنند. هر قهرمان المپیک 
و جهــان نمی تواند مربی خوبی هم باشــد. من هم جزو 

آن هایی هستم که در مربیگری خوب نیستم.
وی دربــاره گلایه های خــود از وزارت ورزش و جوانان و 
این که آیا مشــکلات مالی حل شده است یا خیر؟ گفت: 
گلایه های ما که همیشه است و بحث مالی را ما همیشه 
با دوستان مان داریم اما در مجموع سیدحمید سجادی را 

دوست دارم. سجادی آدم زحمت کشی است، اما در بدنه 
وزارت ما را اذیت می کنند. من همیشــه گفته ام یک نگاه 
ضد کشتی در وزارت ورزش وجود دارد و از سال های پیش 

هم به این شکل بود.
ان شاءالله این جریانات جمع شود. در مجموع سجادی آدم 
خوبی است و می خواهد به ورزش کمک کند اما در بعضی 
مواقع دســتورهایش به بدنه می رود و یک شکل دیگری 

می شود.
دبیر در پاسخ به این سؤال که حضور روس ها در بازی های 
آســیایی آیا به سود کشتی ما اســت یا خیر؟ گفت:  هر 
چه باعث شــود که ما رقابت کنیم مــن لذت می برم. ما 

حاضریم ماهی یک بار روس ها بیایند با ما اردو برگزار کنند. 
مخصوصا در رده های سنی نوجوانان و جوانان، ما واقعا از 
حضور آن ها خیلی استقبال می کنیم. هر چیزی که باعث 
رقابت شود و ما رشد کنیم را من دوست دارم. روس ها به 
آســیا بیایند ما که اول نمی شویم اما در کشتی دنیا یک 
فرصت داریم و با این ها روبه رو نمی شــویم. در سال ۲ یا 
۳ بار با روس ها روبه رو می شــویم و این به نفع کشتی ما 
است. شما نگاه کنید سال گذشته که روس ها در مسابقات 
جهانی نبودند ما بیش ترین ضربه را خوردیم. ما و آمریکا ۲ 
تیم شدیم. نمی گویم که با آن ها راحت تر نیستیم اما برد و 

باخت سه تیم با هم خیلی راحت تر است.

نایب رئیس فدراسیون هندبال می گوید هنوز برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی هندبال زنان وارد مذاکره با هیچ گزینه  

داخلی و خارجی نشده اند. 
افسانه دهقانی در گفت وگو با ایسنا، در خصوص برنامه های 
فدراســیون هندبال برای شــروع اردوهای تیم ملی زنان 
جهت حضور در مســابقات قهرمانی جهان اظهار کرد: در 
حال حاضر لیگ برتر در جریان اســت. به دلیل برگزاری 
باشگاه های آسیا و قهرمانی زنان آسیا، لیگ برتر با تعویق 
شروع شد. با توجه به اینکه برخی بازیکنان درگیر تیم ملی 
بودند، مجبور بودیم لیگ برتر را دیرتر آغاز کنیم و قطعا 

دیرتر هم به پایان می رسد.
نایــب رئیس زنان فدراســیون هندبال گفــت: از طرفی 
همزمان مسابقات جوانان و نوجوانان آسیا را هم پیش رو 

داریم و تعدادی از ملی پوشان تیم ملی بزرگسال درگیر این  
مسابقات هستند. لذا برنامه ریزی ما این است که بتوانیم 
مســابقات بین المللی این سه رده سنی و مسابقات لیگ 
را به خوبی به ثمر برســانیم و برای آنها برنامه منسجمی 

تعریف کرده ایم.
دهقانی در ادامه با بیان اینکه اعزام هر ســه رده سنی به 
مســابقات آسیا و جهان در دستور کار فدراسیون هندبال 
است گفت: تاکنون ۴ مرحله اردوی استعدادیابی برای تیم 
ملی نوجوانان برگزار کردیم. قرعه کشی مسابقات قهرمانی 
آســیا در این رده هنوز انجام نشده است. برای حضور در 
مسابقات قهرمانی آسیا جوانان نیز اعلام  آمادگی کرده ایم. 
قرعه کشــی انجام شده و ما با کشورهای هند، ازبکستان، 

چین و چین تایپه همگروه هستیم.

نظر پیشکسوت فوتبال ایران درباره انتخاب سرمربی جدید تیم ملی:

تاج مثل انتخاب کی روش، خودسرانه عمل نکند

دبیر: نگاه ضدکشتی در بدنه وزارت ورزش وجود دارد

نماینده کشتی ایران قهرمان جام باشگاه های جهان شد

نایب رئیس زنان فدراسیون هندبال:

مذاکره ای برای انتخاب سرمربی تیم  ملی هندبال زنان نشده است

رکابزن ملی پوش کوهستان ایران مشکلاتی که ورزشکاران 
با آن دســت و پنجه نرم می کنند را مطرح و درخواست 

کرد که نگاه رئیس جدید به تمام رشته ها یکسان باشد.
به گزارش ایســنا مجمع انتخاباتی فدراســیون دوچرخه 
سواری یک شنبه ۳۰ بهمن برگزار می شود و هفت کاندیدا 

برای رسیدن به ریاست فدراسیون به رقابت می پردازند.
حســین زنجانیان، رکابزن ملی پوش کوهســتان ایران 
در مورد مشــکلات این رشــته و انتظاراتی که از رئیس 
جدید فدراسیون دوچرخه سواری وجود دارد به خبرنگار 
ایسنا گفت: حدود پنج سال اســت که تیم ندارم و تمام 

هزینه های اعزام به مســابقات بین المللی بر عهده خودم 
است. در مســابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۲ که در ایتالیا 
برگزار شــد، بیش از ۱۰۰ میلیون تومان از جیب هزینه 
کردم.  هم چنین هزینه تهیه دوچرخه، مکمل و دیگر موارد 
برعهده خودم بوده است و حتی یک هزار تومان از جایی 
به من کمک نشده اســت. زمانی که مدال قهرمانی آسیا 
گرفتم، قرار بود ۴۲ میلیون تومان پاداش دریافت کنم که 
۴ میلیون تومان مالیــات کم کردند و ۳۸ میلیون تومان 
دریافــت کردم. این در حالی بود که من فقط ۵۰ میلیون 

تومان برای خرید تنه دوچرخه هزینه کرده بودم.
او ادامــه داد: اکنون که قیمت ارز بالا رفته اســت، خیلی 
ضربه خوردیــم چون قیمت یک لاســتیک دوچرخه ۴ 
میلیون تومان شده است. رقیبان من در آسیا امکانات بالا 
و بهترین اسپانســرها را دارند و دائم در مسابقات هستند 
اما ما با ســه مسابقه در ســال به قهرمانی آسیا می رویم 
با این وجود که تجربه حضور در مســابقات ما نسبت به 
رقیبان خود کم تر است، نتیجه خوبی می گیریم. در همین 
مســابقات قهرمانی آســیایی ۲۰۲۲ نیز یک روز قبل از 
مسابقه رسیدیم و حدود ۱۰ ساعت هم در فرودگاه معطل 

شدیم. اگر مصدوم نمی شدم می توانستم مدال بگیرم.
زنجانیان در مورد انتظار خود از رئیس جدید فدراســیون 
دوچرخه ســواری تصریــح کــرد: رشــته کوهســتان، 

دوچرخه سواران خوبی دارد که توانایی کسب مدال را دارند 
اما نگاه فدراسیون هر سال نسبت به این رشته کمرنگ تر 
شده است. از فردی که رئیس فدراسیون دوچرخه سواری 
می شــود این انتظار را داریم که نگاهش به تمام رشته ها 
یکسان باشــد یعنی اگر قرار است به جاده توجه کند به 
همان اندازه به کوهســتان هم توجه کند. از طرفی تلاش 
کند تا اسپانسرهای خوبی جذب دوچرخه سواری شوند. 
در حال حاضر قیمت یک دوچرخه کوهستان ۱۰ هزار دلار 
اســت که تامین آن برای ما خیلی سخت است. خود من 
اگر فروشگاه دوچرخه نداشتم، نمی توانستم که هزینه ها 
را تامین کنم. او افزود: مشــکل دیگر ما دوچرخه سواران 
نداشتن بیمه است. من از سال ۸۸ عضو تیم ملی دوچرخه 
سواری هستم اما حتی یک روز هم بیمه ندارم و این انتظار 
را دارم که حداقل کسانی که عضو تیم ملی هستند بیمه 
شــوند تا در صورتی که آســیب دیدگی برای ملی پوشان 
پیش آمد، بتوانند هزینه های درمانی خود را از طریق بیمه 
تامین کنند.این دارنده مدال نقره قهرمانی آسیا با اشاره به 
این که رکابزنان کوهستان پیست تخصصی ندارند، تاکید 
کرد: ما پیســت تخصصی نداریم و هــر بار خودمان یک 
جایی را با بیل و کلنگ درســت کردیم تا بتوانیم تمرین 
کنیم و نیازداریم رئیس جدید فدراســیون مجوز ساختن 

پیست تخصصی بگیرد. 

ناگفته های رکابزن کوهستان برای نامزدهای انتخابات دوچرخه سواری


